
	

	Protokoll 16-10-11 
Styrelsemöte med Vit Herdehundklubb, tisdagen den 11 oktober 2016. Telefonmöte. 
 
Närvarande:  Gunilla Andersson, Elisabeth Söderström, Anders Granlund, Mikael 

Ström, Anne-Christine Stareborn och Ulla Karlsson. 
 
Frånvarande:   Anna Dahlberg och Camilla Åberg 
Ej anmält förhinder:  – 

 
 
§1. Mötets öppnande 

Gunilla Andersson öppnade mötet. 
 
§2. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen.  
 
§3. Val av justerare  

Till justerare valdes Mikael Ström. 
 
§4. Val av mötessekreterare 

Till mötessekreterare valdes Elisabeth Söderström. 
 
§5. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns via e-post.  
 
§6. Kassarapport 

- 
 
§7. Inkommande/utgående post 

• VHK – Skrivelse skickad till SKK ang parningskombination av vit herdehund. 
 

§8. Revidering RAS 

I arbetet med RAS återstår framför allt mentalitet/funktion och exteriör. Ytterligare 
genomgång och kompletteringar ska göras. Utkastet till RAS gicks igenom och diskuterades 
punkt för punkt. 
 
Målsättningen ligger kvar om att ha ett RAS som kan antas vid medlemsmötet i mars. Men 
det är viktigt att förankringsprocessen får ta tid. Klubben kommer att gå ut med ett 
nyhetsbrev ang det fortsatta arbetet med RAS (Anne-Christine gör nyhetsbrevet). 
 
§9. Övriga frågor 

Inga 
 
§10. Nästa möte 

Nästa möte 8 november klockan 19.30. 
 

  



	

	§11. Avslutning 

Ordförande avslutade mötet och tackade alla deltagare för ett givande möte. 
 

 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Elisabeth Söderström, mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
……………………………………………………………………………………………………  
Gunilla Andersson, ordförande 
 
 
 
…………………………………………………………………………………………………… 
Mikael Ström, justerare 
	


